



Protokoll fört vid styrelsemöte IFK Mariefreds Innebandysektion

Datum: 2024-04-23
Plats och ort: Hammarens IP, Mariefred]
Närvarande: Malin Sjöo, David Norman, Lasse Kjellgren, Fredrik Borgö. Gäster: Jenny Rosander (RF-SISU), Rickard Wärn.
Frånvarande: Kerstin Furustig

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 Val av mötesfunktionärer

Styrelsen beslutar

att till sekreterare välja David Norman.
att till justerare välja Lasse Kjellgren.

§ 3 Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar

att fastställa dagordningen.

§ 4 Föregående protokoll

David Norman föredrog föregående protokoll.

Styrelsen beslutar att godkänna föregående protokoll från Styrelsemöte 23 mars 2024 och lägga det till handlingarna.

§ 5 Ekonomi

Rapport från kassör Kerstin Furustig.

I kassan finns just nu ca 61 000 SEK.

Fråga om lagkassor, som nu sköts av lagen själva, i stället skulle samlas ihop hos kassör behandlades. Styrelsen något oenig. Frågan bordläggs till nästa möte.

§ 6 Verksamhetsrapportering

Hur ser möjligheten ut att skapa ett separat lag för tjejer? Idag spelar killar och tjejer tillsammans i årskullarna, men tjejerna slutar ofta efter ett par år. Jenny Rosander (RFSISU) rekommenderade att kontakta Patricia Wallén på Strängnäs kommun för hjälp med rekrytering i skolorna.

Bollskola: Inga uppgifter om förändringar

PF15/16: Inga uppgifter från laget kring status.

PF13/14: Ingen verksamhet nu, styrelsen försöker locka deltagare/ledare efter sommaren för ev. uppstart av lag.

PF11/12: Laget fortsätter med nuvarande ledare.

PF09/10: Alla befintliga tränare slutar. Rickard Wärn har erbjudit sig att ta över som tränare för laget.

P07/08: Går upp till Herrjunior. 08:orna skulle kunna hoppa ner och spela med PF09/10

åldersmässigt. De kommer att satsa mer på verksamheten med tydligare träningsupplägg och fysträning. Bidrag finns att söka hos RF SISU för satsningar på individuell utveckling. Malin får länkar från Jenny Rosander RF-SISU.

A-lag: Fortsätter, men skulle behöva ytterligare tränare.

De sista lagen avslutar säsongens verksamhet denna vecka.

§ 7 Övriga frågor

Diskussion om övrig fråga:

Möjlighet att anordna cup, motsvarande ett sammandrag. Helst för lag P15/16, men då krävs att föräldrar och ledare från aktuellt lag vill hålla i det. Malin kollar intresse med ledare för P15/16, och frågan tas upp på nästkommande styrelsemöte.



Jenny Rosander berättar om RF-SISU Sörmland. LOK-stöd och Folkbildningsstöd finns att söka, och utbildningar finns. Jenny lämnar material till styrelsen om verksamheten, lärgrupper, projektstöd etc. Stöd/utbildning hanteras i "Idrottonline" webb/app.

Följ gärna RF-SISU på Facebook eller Instagram för information och inspiration.

Halltider inför kommande säsong: Ambition att behålla måndag, onsdag och fredag, samt lördagar för bollskola och match.

§ 8 **Nästa sammanträde**

Nästa möte: 4 juni kl. 19:00.

Prel. möte därefter 29 juli kl. 19:00

§ 9 **Mötets avslutande**

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet
David Norman

Ordförande
Malin Sjö

Justeras
Lasse Kjellgren